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Protokół nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Obrady rozpoczęto 16 kwietnia 2019r. o godz. 07:30, a zakończono o godz. 08:10 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji. 

Obecni: 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Monika Paszek  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Władysław Ulatowski – Sekretarz Gminy,  

- Alina Hybsz - Kierownik MGOPS,  

- Magdalena Poprawska – Inspektor ds. kancelaryjnych.  

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu Radna Sławomira Kuś 

otworzyła posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować.  

Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem 

programu esesja.  

Do otrzymanego porządku obrad członkowie nie wnieśli uwag.  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Zdunach, 

b) w sprawie zasad i trybu zgłaszania projektów uchwał w ramach obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej, 

c) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi 

Prokuratora Rejonowego wraz z odpowiedzią na skargę, 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 
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3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy organów gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2018 rok. 

4. Funkcjonowanie Przedszkola Publicznego w Zdunach po modernizacji obiektu – wizyta  

w placówce.  

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu przyjęła proponowany porządek obrad 

bez uwag - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”,  

na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Zatem prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś stwierdziła, że powyższy porządek obrad 

został przyjęty do akceptującej wiadomości członków komisji.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

 a) w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Zdunach, 

Projekt uchwały przedstawił Władysław Ulatowski. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie zasad i trybu zgłaszania projektów uchwał w ramach obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej, 

 Projekt uchwały przedstawili Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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c) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

skargi Prokuratora Rejonowego wraz z odpowiedzią na skargę, 

Projekt uchwały przedstawili Miłosz Zwierzyk oraz Barbara Fornal.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał czy mieszkaniec musi sprzątać przed posesją. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że na właścicielu nieruchomości nadal ciąży obowiązek utrzymania 

porządku przed budynkiem. W skardze chodzi o powtórzenie zapisu: uprzątnięcia błota... , 

gdyż Rada Miejska w uchwale powtórzyła zapis ustawowy, a tego zabrania Rozporządzenie 

Prezesa Rady Ministrów w sprawie Zasad Techniki Prawodawczej.   

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

O godzinie 7:40 na posiedzenie przybyła Radna Monika Paszek. Stan członków komisji 

obecnych na sali wynosił 5 osób. 

 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 

Projekt uchwały przedstawili Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk. 

Radny Dionizy Waszczuk pytał o wysokość kwoty jaką przeznaczano na zadanie: budowa 

wodociągów.  

Iwona Klepacka odpowiedziała, że na zadanie zaplonowane było na 30 tys. zł, a teraz 

poszerzono zakres robót i dlatego na zadanie dokłada się dodatkowo kwotę 14.507,85 zł.  

Miłosz Zwierzyk dodał, iż zostanie zwiększony zakres zadania po przez rozbudowę wodociągu 

w Konarzewie dot. ul. Szczerkowskiej, ul. Jabłoniowej i ul. Wiśniowej, aby połączyć sieć  

z ul. Baszkowską. Jest to odcinek ok 300 m. Zadanie zostanie zrealizowane, aby zwiększyć 

cyrkulacje i jakość wody. W przyszłym roku planowane jest dokończenie budowy wodociągu 

w rejonie tych ulic. Mówca zauważył, że koszty robót wodociągowych w ostatnim czasie 

drastycznie wzrosły.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
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Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 3. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy organów gminy Zduny z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w 2018 rok. 

 Sprawozdanie przedstawili Magdalena Poprawska oraz Alina Hybsz.  

Radna Sławomira Kuś pytała jaki jest koszt utrzymania mieszkańca w domu pomocy 

społecznej. 

Alina Hybsz odpowiedziała, że w DPS w Baszkowie pobiera kwotę w wysokości 3.650,00zł 

miesięcznie. Dwóch mieszkańców z terenu gminy jest umieszczonych w DPS w Zgierzu.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady Radna Sławomira Kuś poddała 

sprawozdanie pod głosowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu zaopiniowała pozytywnie 

sprawozdanie  w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Pkt 4. Funkcjonowanie Przedszkola Publicznego w Zdunach po modernizacji obiektu – 

wizyta w placówce. 

 Radny Dionizy Waszczuk pytał czy prace remontowe w przedszkolu zostały już zakończono. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że prace na poddaszu zostały zakończone. Zostały do remontu 

stołówka i kuchnia. Ogłoszono przetarg na wykonanie robót dodatkowych. Termin wykonania 

prac to 60 dni, a koszt oszacowano na ok 350 tys. zł. 

Radna Mirosława Sajur pytała czy ostatecznie remont przedszkola zostanie zakończony we 

wrześniu tego roku.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że od września będzie można korzystać ze stołówki. W dalszej 

części dodał, że w Przedszkolu Publicznym w Zdunach zrealizowano 2 projekty z 

dofinansowaniem z UE. A mianowicie: miękki obejmujący wyposażenie sal w pomoce 
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dydaktyczne oraz szkolenie nauczycieli, a drugi twardy na modernizację obiektu oraz 

utworzenie dodatkowego oddziału. Koszt projektu oszacowano na kwotę ok 1,8 mln, w tym 

999.000,00 zł pozyskano dofinansowanie z UE.  

 Ze względu na trwające prace komisja postanowiła przełożyć wizytę na obiekcie po 

zakończeniu remontu.  

 

Pkt 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Radna Mirosława Sajur pytała o rozbiórkę starej strażnicy w Konarzewie.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że konstrukcja drewniana zostanie rozebrana i będzie oceniony 

stan fundamentów i część pozostałych murów. Jeśli fundament będzie w dobrym stanie to 

budynek zostanie pokryty dachem i zachowa swoje przeznaczenie jako obiekt magazynowy.   

Innych pytań, uwag w tym punkcie nie zgłoszono.  

W dalszej części obrad ustalono kolejny termin posiedzenia komisji. 

 

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

   mgr Sławomira Kuś   

 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

  


